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Bestyrelsesmøde søndag den 25.4.2021 kl. 16.00 på legepladsen 
Deltagere: Bjarne, Bruno, Carsten B, Carsten H og Henrik. 
Mødeindkaldelse: Henrik 24.5.2021 
Referat:  
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Generel opfølgning på om det, vi aftalte, er udført. 
Beslutning: 
Vi skal have indhentet et tilbud på at få asfalteret stien Kløvertoften øst for nr. 52 ned til fællesarealet, 
da det vil give mere sammenhæng i området, hvis det har samme belægning. Der er også ret fugtigt ned 
ad bakken, så det er svært at gå der med f.eks. en barnevogn, og den eksisterende stenbelægning bliver 
skyllet væk ved kraftig regn. 
Bjarne indhenter tilbud. 
 

2. Vedligeholdelse af legeplads. 
 Reparation af vippe 
 Legepladssyn 
 Nye redskaber på legepladsen 

Beslutning: 
Carsten B. sætter noget på Facebook, om der er børnefamilier, der har forslag til nye legeredskaber.  
 
Legetårnet er i dårlig tilstand, og vi skal have det renoveret,  hvis det skal bevares. 
Bruno hører ved tømrer og legefirma, hvad det koster at reparere vippen. 
Bruno skruer vippen fra hinanden, og Henrik kører den væk. 
 
Vi snakkede om, at få lave et legeplads syn mht. sikkerhed, men det blev udsat indtil vi har afklaret, hvad 
vi skal med renovering eller nye redskaber. 
 

3. Vedligeholdelse af beplantningsbælte. 
 Der er skåret ned i beplantningen i den sydlige del mod Korntoften. 
 Princip for fremtidig beskæring og vedligeholdelse. 

Beslutning: 
Der er beskåret noget af beplantningsbæltet helt mod syd mod Korntoften. Vi ved ikke, hvem der har 
gjort det. Vi besigtigede stedet. 
Vi prøver at finde frem til, hvem der står bag, hvorefter vi vil beslutte, hvad der skal gøres. Det er 
bestyrelsens holdning, at det er vedkommende, der står bag beskæringen, der skal afholde udgifterne til 
en udbedring. Det er altså ikke vores grundejerforening, der skal betale. 
 
 

4. Den grønne vision for Grundet  
 Ny såning på blomstereng ved indkørsel fra Grundet Tværvej 

Beslutning: 
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Henrik kontakter Rolf fra Hededanmark om at få det sået igen. Det var meget tyndt med blomster sidste 
år. 
 

5. Generalforsamling 2021. 
Vi har udsat datoen til efter sommerferien. 
Beslutning: 
Vi finder en dato, når det bliver muligt at mødes igen. 
 

6. Status på vores økonomi. 
Opkrævning er sendt ud med betaling til 1.5. 
Beslutning: 
Vi har penge på kontoen til diverse projekter. 
 

7. Grundet Lokalråd. 
Nyvalg til lokalrådet for 2021-23 
Beslutning: 
Henrik er på valg til Lokalrådet, og Henrik blev valgt for 2 år mere. 
 

8. Næste møde. 
Aftales senere, og afholdes hos Bruno. 
 

9. Evt.                   

 


